
tFZat. n l' J.

SrRAwoZDANIE z DzIAŁALNoścr złnz4nu oSIEDLA
,,DZIF,DZICE, ZA OKRES oD 28.09.2017 R. Do 26,09,2018 R,

W okręsie sprawozdawczy m Zarządpracował w następującym składzie: do

02.06 ż018 r. - Leszek Bolek- przewodniczący, Stanisław Pindel-

*icep.""*od, iczący, Barbara kowalska_ sekretarz oraz członkowie: Jacek Dudziak

iDawidKulesza.od,27.06.20|8r.składZarządlsbyłnastępujący:StanisławPindel
_ pi".*ńi.rący, Dawid Kulesza _ wiceprzewodniczący, Barbara Kowalska _

sj<retarz oraziacękDudziak _ członek. Ń okresie tym odbyło się 6 zebrań Zarządu

przy średniej frekwencji ok. 85 %.

W powyższym okresie Zarząd:

- zorganizowń spotkanie integracyjne dla starszych mieszkńców Osiedla

w dniu 30.|1.2017 r., 
l

- zotganizowŃimprezę dla dzieci Osiedla pn, ,,Mikołaj 2017" w dniu

OS.tŹ.ZOll..; * .u.u"i tej imprezy starszym dzieciom wręczono bilety do kina

,,Świt",

- naj starszym i chorym mieszkańcom Osiedla wręczono skromne paczki

świ ąteczne w r az z okoliczno ś c iowymi ży czeniami,

- realizowano zadania ujęte w Uchwale nr 1 OZM z 27 ,09 ,2017 r, wg podanej

wcześniej informacji,

- udzielono wsparcia finansowego dla organizacj i gminnych obchodów Dnia

Dziecka 2018 r.,

- podjęto starania o wykonanie oświetlenia ul, Ochodzkiej bocznej,

- monitowano w lIM o poprawę stanu nawierzchni ul, Wierzbowej boczrrej,

- przewodniczący Zarządtluczestniczyli w sesjach Rady Miejskiej i spotkaniach

dityczących ,p.u* C.iny i Osiedla, (m,in, zagospodarowania dworca

kolejowąo, lókaLzacji punktów sprzedazy alkoholu itp,)

- udzielano nabieżąco wszelkiej możliwej pomocy w różnych sprawach

)głu"^ny 
"t,, 

pr zĆz mie szkań.O*i -, in, uporządko wania ul, Miarki, poprawy

pisaaońenia studzienki kanalizacyjnej na ul, Strażackiej itp,)


